
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 115
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Videre-

førelse af vurderingerne, ændring af vurderingsterminen, udskydelse af fremrykning af

beskatningsgrundlaget m.v.).

Af skatteministeren (Karsten Lauritzen)

Spørgsmål 2
Vil ministeren oplyse, om det er korrekt forstået, at det fortsat er de skønnede provenuef-

fekter ved indgåelsen af boligskatteforliget, der lægger til grund for råderummet i Opdate-

ret 2025-forløb fra august 2018? Kan ministeren i forlængelse heraf bekræfte, at råde-

rummet i den næste opgørelse isoleret set vil svækkes med 0,8 mia. kr. i 2025 som følge

af de forsinkede ejendomsvurderinger?

Spørgsmålet bedes besvares inden 3. behandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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